
 

 

 

Teď přijde serie pamětních triček,vydaných při příležitosti významných turnajů  doma i v 

cizině.Tohle jsou veteráni Plzeň 
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                                         Jiný ročník turnaje veteránů Plzeň 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Mocboj byl léta významnou akcí našeho oddílu.Proto je pořád k vidění řada triček s jeho 

emblémem. 

 

 

 

 

A teď pár fotek bez popisu.Naši manekýni předvedou trika z různých významných turnajů 

 

 

 

 

 

 

 

 



     

 



 



 



 

 

 

 

 

 

 Tyhle trika  jsem získali na Miostrovství svěra veteránů v Ankaře.S badminonem jsme byli  

i v Asii.Jsou to dresy turecké reprezentace. 

 

 

 

 

 

 



 



 



 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

        Na treningu se stejná trika často nesejdou.Každý nosí,co má zrovna k dispozici. 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

                                       Někdy vsadíme na pestrost i na „velké akci“. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

                                    Různorodé jsou i děti na treningu. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

                                 Ale přece jen často převažuje tradiční „úbor bílý“ 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

                              

 

 

  

                                          Občas nosíme i dresy jiných oddílů. 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

                          Nejčastěji má triko jiného oddílu Honza Bednář 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

                                            Občas jsou k vidění i trika z Dánska. 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

                                     Taky jsme v Křemži viděli triko z Rakouska. 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

                        Dokonce jsme vystavili triko z Předolympijských her v Pekingu. 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

                                      Triko z Dánska má i takovouhle podobu. 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

               Triko můžou doplnit i midi kalhoty a příjemná barevná kombinace. 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

                                           Hrát se dá i ve sportovních šatech. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

Někdy bylo třeba oblečení hlavně teplé.A to nejen při  nástupu ,ale i při hře.Tohle je o 

Vánocích 1983. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

             Neodmyslitelnou součásí obečení badmintonisty jsou doplňky v podobě                                  

bandáží.Bandážujeme všechno ramena, lokty, zápěstí.kolena.kotníky. 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

                                               Někdo bandážuje obě kolena. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

                                          

 

                                                       Jiný bandážuje i lýtka 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

                              Některá bandáž musí být skutečně bytelná. 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

    K badmintonu patří v současné době skutečně dobré obutí. Kdo má asi nejlepší ? 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 Na hru je třeba pořádně vidět.A tak je třeba si brýle pořádně připevnit.To uměl Zdeněk      

výborně.Ten culík za krkem není copánek.To je gumička,která brýle pevne drží. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

                                         Někdy je třeba zkrotit neposedné vlasy. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  Nejvíc pyšní jsem na trika se znakem Křemže na rukávu.Na tom levém je trochu vidět. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

                     Tady už jsou znaky vidět líp a zjevně nám to sluší. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

                            Dresy i my zezadu vypadáme taky dobře. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

A tohle jsou ta trička,která mne přivedla na nápad tohle album sesbírat ze starých snímků. 

To je ten úplně nejnovější – v dubnu 2015 – soubor dresů,kterými se pyšníme.Těší nás ten 

znak Křemže na rukávu – máme naší obec hodně rádi.Ve skutečnosti vypadají ještě líp a nám 

to hodně na kvalifikaci o ligu 11. a 12.dubna 2015 slušelo.  

 

 

 

 

 

 

Snad jste se  při prohlížení fotografií trochu pobavili a potěšili se při sledování trochy historie            

našeho oddílu.Zkuste to prohlídnout ještě jednou a všímejte si nejen oblečení,ale i pozadí  

osob.Mnohokrát to stojí za to.Přeju příjemnou zábavu Q 

 


